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REFERAT 12.12.2024 

 

Tilstede;  

Steen, Grith, Lea, Gry, Mathilde, Gabriella, Bo, Christina, Tobias, Janus 

Fraværende; Benedicte, Evin 

1) Christina blev valgt til referent og Janus som ordstyrer 
2) Dagsorden blev godkendt – dog blev punkt 7 rykket til før spisning.  
3) Referatet blev godkendt 
4) Meddelsker fra;  

a. Intet nyt fra forpersonen. Der ønskes god jul og godt nytår og forpersonen takker 
for et godt samarbejde i det forgangne år.  

b. Nyt fra elevrådet; Første del af skoleåret blev brugt på valguge, dernæst brugte 
de tiden på at lære hinanden at kende. Nu bruges tiden sammen med Grønt Råd 
om udemiljøerne, der er bevilget penge til projektet. Ellers henvises til udsendt 
skrivelse.  

c. Skolens ledelse; Der henvises til udsendt materiale. Der er fokus på forløb 
omkring eksamens forløb, så de unge mennesker bliver gjort klar til eksamer. Der 
kommer flere forskellige eksterne konsulenter.  

d. Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg, ingen anmærkninger. Der spørges 
ind til trivsel på 7. årgang, den virker god – og der måles hver måned, ingen 
udslag på den front.  Der var spørgsmål til fremsendte materiale især budget 
punkt, det er altid spændende om der skæres i budget eller der bliver tilført 
ekstra penge.  

e. Det var et ønske fra bestyrelsen at der på næste møde er et punkt omkring 
betydningen af den nye skolereform – mangfoldigt børnefællesskab 

f. Nyt fra skolens øvrige medlemmer; Intet nyt 
5) Operation morgenfrisk; Fokus på skolens samlet fravær – 15% pr. elev (vi ligger mellem 

2-7% højere end andre udskolingsskoler). Der er fokus på registrering af fravær og på 
den korte tid det har kørt – kan der ses nedgang i det samlet fravær.  

a. Ønske fra lærerne at der kigges ind i om der via Aula kan laves noget ala ”Min 
uddannelse” som bl.a bruges i Taarnby Kommune – omkring registrering af 
fravær på baggrund af forældre registrering.  

b. Flere happenings :) – næste operation er tirsdag i kommende uge.  Gode ideer 
modtages :)  

c. Janus og Tobias undersøger, hvad tid eleverne kan komme ind i 
klasseværelserne.  

6)  Endelig ferieplan; Det er et ønske at der findes erstatning for den 22 og 23 december. 
Den 23. december sløjfes og erstattes af 19 oktober, da der er kommunalvalg og skolen 
IKKE bruges til valgsted. Derudover undersøger ledelsen om vi kan bruge gallafest, som 
obligatorisk skoledag, alternativt findes en lørdag. Vi afventer inden der tages en endelig 
beslutning.  

7) Emilie (læsevejleder på højdevangens skole) – fortalte kort om hendes arbejde på 
højdevangens skole. Der er især fokus på ordblinde området. Bruges også på 
fagkonference.  Der er fokus på både, elever, forældre og lærer.   
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a. Spørgsmål til fagkonferencer; Der testes når eleverne kommer fra basisskolerne, 
og der følges op på dem løbende. Så der kan sættes ind ved dem der har brug for 
ekstra hjælp. Der orienteres til klassen samlet, hvis der sættes samlet ind 
klassevis. 

b. 4-skole samarbejdet – fælles front mod ordblinde området. Der er ved at blive 
etableret et møde i det nye år.  

8)  Proces fra basis skoler til Højdevangen – se udsendte materiale. Stadig stort fokus på 
processen omkring overleveringen.  Der arbejdes på at etablere et udvalg i 
4.skolesamarbejdet som skal have fokus på kommunikationen.  

a. Der er er ønske om at forældrene kan komme på besøg på højdevangen. Tobias 
har stafetten.  

b. Bytte af klasse efter opstart – der ønskes en mere fleksibilitet. Der kigges ind 
hvordan man kan gøre det.  

9) Princip behandling; Janus får tilsendt alt materiale, så vi får samlet alt til hjemmesiden, 
Skolen tager føring og kommer tilbage med udkast og en plan.  

10)  evt.:  
a. Ønske om evaluering af skolefotograf grundet dårlige oplevelser. De sendes 

direkte til Tobias for videre behandling 
b. Forslag om ide katalog omkring trivsels arrangementer. Christina, Lea og Gry 

mødes omkring det.  
c. Firewall – hvad er status på den? Den er kommet, men ikke nogen effekt.   
d. Blå mandag – Janus/Tobias melder noget ud.  
e. Spørgsmål til valgkampen i elevrådet, det fungerede ikke som ønsket. 

Forberedelsen var rigtig god.  
11)  Ingen sager til efterretning 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 


